
Đuras: Birajmo Ivanec koji ide naprijed! 
16.05.2025. 

 

 

Vrijeme je za novu energiju, konkretne projekte i grad koji ide naprijed. Poruka je to 

koja je poslana s predizbornog skupa u Ivancu na kojem je pred mnoštvom 

okupljenih članova i simpatizera stranke predstavljen HDZ-ov kandidat za 

gradonačelnika Grada Ivanca, Zdenko Đuras, te kandidatkinja za njegovu zamjenicu, 

Kristina Geci. 

 

Jasnu podršku pružio mu je aktualni i budući župan Anđelko Stričak koji je u svom 

govoru podsjetio kako je Zdenko Đuras i prošle godine organizirao stranački skup, 

također u kino-dvorani, koja je tada, kao i ovoga puta, bila premala da primi sve 

zainteresirane. 

 

- Kada je Batinić to vidio, istu noć se dogovorio sa SDP-om s kojim se do tada nije 

mogao vidjeti niti na sličicama, pokreću Zdenkovu smjenu s mjesta predsjednika 

Gradskog vijeća. Zdenko je sada ponovo napunio dvoranu koja je opet premala da 

primi sve koji su mu došli dati podršku, ne s ciljem da ga se vrati na mjesto 



predsjednika Gradskog vijeća, nego da ovaj put bude gradonačelnik jer to građani 

Ivanca žele. Oni žele promjene, žele razvoj Grada, žele Zdenka Đurasa. Dosta im je 

stalnih Batinićevih opravdanja - poručio je Stričak. 

 

Župan se osvrnuo i na to kako je u Ivancu lijepo “koristiti” sve blagodati Batinićevih 

projekata. 

 

-Lijepo se provesti žičarom do vrha Ivanščice i popiti kavu u hotelu s 5 zvjezdica - 

kazao je Stričak aludirajući na neispunjena Batinićeva obećanja.  

 

- Mi uvijek obećamo manje, a izvršimo više. Ostali se 20 godina bave obećanjima i 

opravdavanjima. Prije četiri godine najavili smo izgradnju vrtića i to je realizirao. 

Izgrađen je novi vrtić u Radovanu i proširen u Ivancu. Najavili smo dogradnju 

Osnovne škole u Ivancu kako bi svi učenici mogli pohađati nastavu u jednoj smjeni i, 

kao što možete vidjeti, dogradnja škole odlično napreduje. Trideset godina obećavali 

su izgradnju brze ceste od Varaždina prema Ivancu i Lepoglavi, pa potom preko 

Bednje do Đurmanca. I taj je projekt u realizaciji, radovi su započeli. U konačnici 

najavili smo zaštitu Ivančice i to je u realizaciji. Pitanje je dana kada će Hrvatski 

sabor izglasati Zakon o proglašenju Parka prirode “Zagorske gore” - pobrojao je 

Stričak dodajući da Ivanec, kako bi se pokrenuo njegov razvoj, treba promjene i da 

te promjene od 18. svibnja donosi Zdenko Đuras i njegov tim. 

 

Kandidat za ivanečkog gradonačelnika Zdenko Đuras istaknuo je kako dolazi s 

jasnom vizijom i konkretnim planom razvoja grada, ali prije svega s vjerom u ljude i 

njihov potencijal. Kao čovjek iz poduzetništva, Đuras naglašava djelovanje, a ne 

čekanje. 

 

- Gdje drugi zastanu, ja idem dalje. Gdje drugi vide problem, ja tražim rješenje - 

poručio je Đuras te pritom istaknuo važnost stvaranja uvjeta u kojima mladi mogu 

ostati živjeti u Ivancu. 

 

- Kao otac, imam najjednostavniju, ali i najvažniju želju, da moje kćeri ne moraju otići 

van Ivanca u potrazi za boljim životom. To želim i kao političar za sve roditelje i 

njihovu djecu – izjavio je Đuras. 



 

Dodaje kako želi Ivanec u kojem će svi imati jednake šanse te da Ivanec mora 

postati grad sretnih ljudi i grad koji razvija potencijale, u kojem se ne čeka, nego se 

radi. 

 

U svom programu izdvaja niz konkretnih projekata i mjera poput uređenja gradskog 

trga i tržnice, zatvaranje postojećeg odlagališta otpada i pronalazak novog rješenja, 

osnivanje Poduzetničkog centra, ulaganje u demografske i socijalne mjere te u 

infrastrukturu. Posebno je naglasio protivljenje izgradnji kamenoloma. 

 

- Od prvog trenutka, jasno sam komunicirao da sam PROTIV kamenoloma i tako će 

ostati i dalje – poručio je Đuras. 

 

Kritizirao je i aktualnu gradsku upravu za koju kaže da je prespora i nedovoljno 

energična te pozvao sve da u nedjelju izađu na izbore i daju mu povjerenje. 

 

- Budimo promjena koju želimo vidjeti! Nećemo gubiti vrijeme. Nećemo tražiti 

izgovore. Mi biramo rad. Mi biramo razvoj. Mi biramo Ivanec koji ide naprijed. 

Zajedno možemo sve. Zajedno za Ivanec – za grad sretnih ljudi! - poruka je budućeg 

gradonačelnika Grada Ivanca. 

 

Kandidatkinja za zamjenicu gradonačelnika, Kristina Geci istaknula je vjeru u 

građane i potrebu za promjenom u načinu upravljanja gradom te naglasila kako je 

Ivanec postao grad propuštenih prilika te da aktualna gradska vlast nije pokazala 

dovoljno inicijative. 

 

- Gospodarstvo Ivanca nisu pokrenule gradske mjere, nego naši poduzetnici, obrtnici 

i vrijedni ljudi - i to bez potpore, bez osnovne infrastrukture – rekla je Geci naglasivši 

kako oni nude odgovorno i konkretno vođenje grada s naglaskom na ravnomjeran 

razvoj svih naselja, a ne samo centra grada. 

 

- Naš cilj je jasan: odgovorno vođenje grada s jasnim planovima i stvarnim 

rezultatima. Promjena dolazi već ove nedjelje. Promjena počinje s vama. Mi smo 



spremni. Zdenko je spreman. Stanite uz nas i idemo svi zajedno za Ivanec  - rekla je 

Geci. 

 

Ministar pravosuđa i digitalne transformacije, Damir Habijan, kazao je kako se svake 

sekunde u prepunoj dvorani osjećala pobjednička atmosfera. Podsjetio je kako je 

upravo Đuras bio među prvima koji je dao potporu za proglašenje Ivanščice parkom 

prirode. 

 

- Uz njega, tu je odmah bila i potpora Anđelka Stričaka, i njihova potpora bila je 

motivacija da krenem i uskoro dovršim taj projekt - kazao je ministar Habijan. 

Osvrnuo se i na protukandidata koji će biti još par dana gradonačelnika, a koji se 

pokazao izuzetno nekorektan. 

 

- Mi ne dijelimo ljude na vaše i naše, već jesi li dobar ili loš. Još par dana 

gradonačelnik svojim je nekorektnim ponašanjem prema svima, a najviše prema 

svojim sugrađanima, pokazao u koju grupu on spada - zaključio je Habijan s 

porukom da je dosta i da Ivancu treba promjena koja će se dogoditi u nedjelju sa 

Zdenkom Đurasom. 

 

Zamjenica župana i kandidatkinja za istu funkciju, Silvija Zagorec, složila se s 

ministrom da se osjeća pobjednička atmosfera i da je vrijeme za promjene. 

 

-Sve to doći će za nekoliko dana, 18. svibnja, sa Zdenkom Đurasom i njegovim 

timom kojima je istinski stalo do Ivanca i svojih sugrađana, i njihovog boljeg sutra - 

zaključila je Zagorec. 

 

Politički tajnik HDZ-a, Alen Runac, podsjetio je na investicijski bum u mandatu 

župana Anđelka Stričaka. 

 

- To se posebno odnosi na područje zdravstva. Znate li ikoga tko je u svom mandatu 

izgradio tri velika objekta u zdravstvu? Jedini tko je to napravio je naš župan Stričak- 

naglasio je Runac. 

 



Predsjednica Stranke umirovljenika Sjever, Jadranka Bahlen, poručila je kako se 

glas umirovljenika i njihove potrebe počeo uvažavati dolaskom Anđelka Stričaka na 

mjesto župana. 

 

- Svi njegovi prethodnici imali su prilike istinski pomoći umirovljenicima. Imali su tu 

priliku, ali ju nisu iskoristili. Naš župan Stričak srcem je stao uz svakog umirovljenika 

u našoj županiji i na tome mu od srca hvala - poručila je Bahlen dodajući kako je 

danas dan obitelji i kako su iskrenim i međusobnim odnosom uvažavanja i poštivanja 

HDZ i umirovljenici postali jedna velika obitelj. 

 

Predsjednik Mladeži HDZ-a Varaždinske županije, Tin Jurak, zahvalio je u ime 

Mladeži na prilici koju su dobili da kroz gradska i općinska vijeća sudjeluju u 

procesima donošenja odluka. Zahvalio je i na 170 projekata Varaždinske županije 

vrijednih 105 milijuna eura za mlade. 





















  

 

 

 


